
Zápisnica č. 5/2018 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného 25.09.2018 o 16:00 hod. 

v zasadačke obecného úradu. 

 

Zasadnutie otvoril zástupca starostu obce Peter Hudec, privítal prítomných poslancov a hostí 

a skonštatoval, že prítomní sú všetci poslanci, zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Romana Mališová. 

Za predsedu návrhovej komisie bola navrhnutá p. Fábiková, a overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí p. Snopko a p. Záhorcová. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne. 

 

Zástupca starostu obce predložil program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude 

zastupiteľstvo viesť: 

 

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných 

2. Určenie zapisovateľa – návrh na predsedu návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

4. Návrh na zmenu 7. rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10 

5. Návrh na schválenie Komunitného plánu obce Pitelová na roky 2018-2022 

6. Návrh na zakúpenie dávkovacieho čerpadla na automatickú dezinfekciu vody 

na vodojemy Čierne zeme, U Štefankov 

7. Prerokovanie žiadostí 

8. Diskusia – rôzne – interpelácie 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili program, ktorý bol zverejnený jednomyseľne. P. 

Snopko predložil body na doplnenie do programu: 

 

1. prerokovanie oplotenia lesných pozemkov 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania za doplnenie bodu do programu: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A N A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

2. vyčlenenie finančných zdrojov na tvorbu územného plánu v rozpočte na rok 2019 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania za doplnenie bodu do programu: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A Z A A 



A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 

3. prerokovanie predaja a prenajímanie poľnohospodárskej pôdy vzdialeným osobám a 

subjektom 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania za doplnenie bodu do programu: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A N A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Všetky tri body boli doplnené do programu obecného zastupiteľstva. 

 

 

Bod 3/ Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutie obecného zastupiteľstva 

Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 15.06.2018 neboli uložené 

žiadne úlohy.  

 

Bod 4/ Návrh na 7. zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10 

Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 10 bolo poslancom poslané e-mailom. 

Išlo o navýšenie položky na vybudovanie autobusovej zastávky Čierne zeme a na kultúrne 

služby. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 

Bod 5/ Návrh na schválenie Komunitného plánu obce Pitelová na roky 2018-2022 

Návrh Komunitného plánu obce Pitelová bol zverejnený od 10.09.2018, žiadne pripomienky 

neboli doručené.  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 



Bod 6/ Návrh na zakúpenie dávkovacieho čerpadla na automatickú dezinfekciu vody na 

vodojemy Čierne zeme, U Štefankov 

Na základe osobného stretnutia, obhliadky zdrojov vody firmou AQUA trade Slovakia s.r.o. 

bola vypracovaná cenová ponuka na zabezpečenie pravidelnej, dlhodobej stabilizácie 

mikrobiologickej nezávadnosti vody v dvoch variantoch dávkovacieho čerpadla na vodné 

zdroje : U Štefankov a Čierne zeme. Cenová ponuka obsahovala dve varianty – Premium 

a Standard. Zásadný rozdiel medzi danými čerpadlami je, že model Premium má digitálny 

display.  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania za čerpadlo Premium 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A Z A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

P. Hudec informoval o poruchách na vode v hornej časti obce. Vyskytli sa dve poruchy – 

ventilu v bývalej MŠ a porucha pri Barátov. Obidve poruchy sú už opravené.  

 

Bod 7/ Prerokovanie žiadostí 

 

 

Žiadosť Ing. Jozefa Mareša 

P. Mareš požiadal listom dňa 12.09.2018 o vysvetlenie zamietnutia žiadosti zo zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 15.06.2018 a opätovne žiada prejednať odpustenie dane na jeden 

druh parcely. P. Fábiková vysvetlila nesprávnu citáciu p. Mareša v liste, ako komisia zložená 

z troch poslancov sa zúčastnili na stretnutí na uvedenej parcele spolu s p. Marešom, kde si 

vyjasnili, že schválené VZN o miestnych daniach na rok 2018 nedovoľuje dať úľavu na danú 

parcelu. Na základe tohto tvrdenia prebehlo hlasovanie o odpustení dane. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania schválenia úľavy : 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

N N N N N N N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 

Žiadosť od občanov bývajúcich v časti obce Záhrady 

Dňa 13.09.2018 bola na podateľňu obecného úradu doručená osobne „Žiadosť o zaradenie 

vykúpenia pozemkov cesty do Rozpočtu na rok 2019“, v ktorej žiadajú o zaradenie do 

rozpočtu na rok 2019 výkup súkromnej cesty nachádzajúcej sa v časti obce Záhrady, ktorá je 

v havarijnom stave. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 



Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A N A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Žiadosť p. Františka Ťakuša 

Dňa 09.08.2018 bola doručená žiadosť p. Františka Ťakuša o odpustenie úhrady za vodu 

z dôvodu poruchy na vodovodnom potrubí. Na základe toho, že spotreba p. Ťakuša bola za 

posledné roky mnohonásobne nižšia, bol poslanecký návrh o úľavu na poplatku na vode vo 

výške 40 €. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Žiadosť p. Jána Mužíka 

Dňa 13.08.2018 doručil Ján Mužík žiadosť o schválenie prevádzkového času v Pizzerií 

Laredo Pitelová 305. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Bod 8/ Prerokovanie oplotenia lesných pozemkov 

P. Snopko informoval o zámere firmy M&J Business, ktorá má v nájme lesné pozemky 

v katastri obce Pitelová : Má informáciu, že firma chce oplocovať lesné pozemky, je potrebné 

dať najavo, či s takouto drobnou stavbou budeme alebo nebudeme súhlasiť. V iných dedinách 

bol podobný scenár. Oplotenie lesov budú obhajovať ako ochranu zvierat. Treba byť v strehu, 

žiadosti o stavebné povolenia by sa mali dostať na zastupiteľstvá, ak niečo takéto príde, 

informovať o tom poslancov. Je to len prejav názoru, aby sa ľudia o tom rozprávali a hľadať 

právne cesty, aby to nebolo oplotené. V zásade zakázať nemôžeme, ale môžeme dať najavo, 

budeme bojovať. Dal poslanecký návrh v znení : OZ doporučuje obecnému úradu, aby 

akýkoľvek pokus o drobnú stavbu charakteru oplotenia lesných pozemkov bol konzultovaný 

na OZ, nakoľko OZ predbežne s oplocovaním lesných pozemkov nesúhlasí. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 



A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 

Bod 9/ Vyčlenenie finančných zdrojov na tvorbu územného plánu v rozpočte na rok 

2019  

P. Snopko dal poslanecký návrh na vyčlenenie štartovacej symbolickej sumy v rozpočte na 

rok 2019 na územný plán. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

 

Bod 10/ Prerokovanie predaja a prenajímanie poľnohospodárskej pôdy vzdialeným 

osobám a subjektom  

P. Snopko informoval o vzdialených osobách, ktoré obiehajú dedinu za účelom prenájmu 

poľnohospodárskej pôdy po zmene vlastníctva na Poľnohospodárskom družstve Stará 

Kremnička. Chce odporučiť, ak chce občan predať alebo prenajať, aby skôr prenajal alebo 

predal domácim ľuďom z Pitelovej, ktorí priamo vykonávajú poľnohospodársku činnosť ako 

cudzím osobám. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu od p. Snopku o prenájme/predaji 

poľnohospodárskej pôdy na území obce Pitelová. 

 

 

Bod 11/ Diskusia, rôzne, interpelácie 

P. Hudec informoval o podanom podnete na Okresnom úrade Žiar nad Hronom, odbore 

starostlivosti o životné prostredie. Bolo dané anonymné podanie na nelegálne umiestnený 

odpad pri Hrone. Na základe podnetu pôjde zástupca starostu obce na podanie vysvetlenia 

02.10.2018. 

P. Hudec ďalej informoval o podanom podnete na Okresnej prokuratúre v Žiar nad Hronom 

vo veci zmluvy o dielo s obchodnou spoločnosťou Strabag s.r.o. 

Dňom 23.07.2018 prišla výpoveď zmluvy o poskytovaní služby – vykonanie auditu. Je 

potrebné nájsť novú firmu na vykonanie auditu. 

Dňa 09.09.2018 bola zaslaná požiadavka na zaslanie zmluvy na zimnú údržbu ciest v obci 

Pitelová. 

Spoločnosť Ala taxi požiadala obecný úrad o možnosť ponechania dvoch letákov, pri 

Fridrichov a pred obecný úrad. 

 

V diskusii vystúpil kontrolór obce – JUDr. Jaroslav Spáč, ktorý poukázal na Plán 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja, ktorý bol schválený na roky 2010-2019, v ktorom sú 

schválené ciele, ktoré do dnes splnené nie sú, PHSR nie je vyhodnocovaný a ani raz 

aktualizovaný. 



 

V diskusii požiadal o slovo p. Jaďuď. Poukázal na problém s vodou na hornom konci. 

Viackrát sa stalo, že boli tri až štyri dni bez vody. Je dôležité vyriešiť problém 

s odvzdušňovaním potrubia, prípadne napojenie výstražného systému na čerpadlá. P. Hudec 

odpovedal, že to musí riešiť s odborníkom a stanovisko mu zašle písomnou formou. 

 

P. Paššáková sa informovala, v akom stave je výstavba cesty ku krížu. P. Hudec informoval, 

že je pozastavená výstavba cesty ku krížu. V rokovaní s firmou Strabag s.r.o. sa dohodlo na 

pokračovaní na výstavby cesty Čierne zeme, ale pokiaľ je podaný podnet na prokuratúre, tak 

sa čaká na výsledok tohto šetrenia. 

 

P. Hudec dal poslanecký návrh, aby do konca volebného obdobia aktuálne obecné 

zastupiteľstvo pripravilo všetky potrebné všeobecne záväzné nariadenia obce a rozpočet na 

roky 2019,2020,2021. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Bod 12/ Návrh na uznesenie 

P. Fábiková prečítala návrh na uznesenie. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

 Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Bod 13/ Záver 

Zástupca starostu p. Hudec poďakoval prítomným za účasť. 

 

Zapísala:  

Mgr. Romana Mališová  dňa : 05.10.2018   ........................................ 

 

Overil:  

Martina Záhorcová  dňa : ........................    ....................................  

Peter Snopko   dňa : ...........................  .................................... 


